



# 3M™ Overspray Protective Sheeting and 3M™ Plastic Sheeting – now 50 feet more at no extra charge

Now receive 50 feet (approximately 15 metres) more of 3M™ Overspray Protective Sheeting 06728 and 3M™ Plastic Sheeting 06724 at no extra cost. Both products have been increased in length from 350 feet to 400 feet (106.7 m to 121.9 m).

## Added Bonus!

Purchase these qualifying 3M Sheeting Products and receive 3M Masking Tape with each box.

Buy 1 box	Receive 1 roll
3M™ Overspray Protective Sheeting 16 ft x 400 ft (4.87 m x 121.9 m) – <b>now 50 feet longer!</b> 06728	Scotch® Performance Green Masking Tape 233+ 1.4 inch (36 mm) roll



Buy 1 box	Receive 1 roll
3M™ Plastic Sheeting 16 ft x 400 ft (4.87 m x 121.9 m) – <b>now 50 feet longer!</b> 06724	3M™ Yellow Automotive Refinish Masking Tape 1.4 inch (36 mm) roll



3M part numbers and UPC remain the same – no need for distribution to make any changes. Distribution must sell out their old 350 ft versions before selling the new 400 ft with tape.

**3M Automotive Aftermarket Division**  
**3M Canada**  
 300 Tartan Drive  
 London, ON N5V 4M9

Phone 1-800-364-3577  
 Web 3M.ca/CollisionRepair

**Warranty and Limited Remedy:** 3M warrants that each 3M product meets the applicable 3M product specification at the time 3M ships the product. 3M MAKES NO OTHER EXPRESS OR IMPLIED WARRANTIES OR CONDITIONS, INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTY OR CONDITION OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. If the 3M product does not conform to this warranty, the sole and exclusive remedy is, at 3M's option, replacement of the 3M product or refund of the purchase price. **Limitation of Liability:** Except where prohibited by law, 3M will not be liable for any loss or damage arising from the 3M product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted.

3M, 3M Science. Applied to Life. and Scotch are trademarks of 3M. Used under license in Canada.  
 © 2017, 3M. All rights reserved. BA-17-24763 1709-09993 E




## La Pellicule de protection contre les surpulvérisations 3M<sup>MC</sup> et la Pellicule de plastique 3M<sup>MC</sup> — Recevez maintenant 50 pieds de plus, sans frais supplémentaires


La Pellicule de protection contre les surpulvérisations 3M<sup>MC</sup> 06728 et la Pellicule de plastique 3M<sup>MC</sup> 06724 sont maintenant 50 pieds plus longues (environ 15 mètres) sans frais supplémentaires. La longueur des deux produits a été accrue, passant de 350 à 400 pieds (106,7 m à 121,9 m).

### Avantage supplémentaire!

Recevez du ruban de masquage 3M à l'achat de chaque boîte de pellicule 3M admissible.

Achetez 1 boîte	Recevez 1 rouleau
Pellicule de protection contre les surpulvérisations 3M <sup>MC</sup> de 16 pi x 400 pi (4,87 m x 121,9 m) — <b>maintenant 50 pieds plus longue ! 06728</b>	Ruban de masquage performant Scotch® 233+, vert, rouleau de 36 mm (1,4 po) 



Achetez 1 boîte	Recevez 1 rouleau
La Pellicule de plastique 3M <sup>MC</sup> de 16 po x 400 pi (4,87 m x 121,9 m) – <b>maintenant 50 pieds plus longue ! 06724</b>	Ruban de masquage pour travaux de finition automobile 3M <sup>MC</sup> , jaune, rouleau de 36 mm (1,4 po) 



Les numéros de produit 3M et les CUP demeurent les mêmes — les distributeurs n'ont pas besoin d'effectuer de changement. Les distributeurs doivent terminer de vendre leur ancienne version de 350 pi avant de vendre leur nouvelle version de 400 pi avec le ruban.

**Division du marché après-vente pour l'automobile de 3M**  
**Compagnie 3M Canada**  
300, rue Tartan  
London (Ontario) N5V 4M9

Téléphone : 1 800 364-3577  
Site Web : 3M.ca/Carrosserie

**Garantie et limite de recours :** 3M garantit que ce produit est conforme aux spécifications de 3M au moment de l'expédition. 3M N'OFFRE AUCUNE AUTRE GARANTIE OU CONDITION, Y COMPRIS TOUTE GARANTIE OU CONDITION IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE OU D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER. Si le produit 3M n'est pas conforme à cette garantie, le seul et unique recours est, au gré de 3M, d'obtenir le remplacement du produit 3M ou le remboursement de son prix d'achat. **Limite de responsabilité :** À moins d'interdiction par la loi, 3M ne saurait être tenue responsable des pertes ou dommages directs, indirects, spéciaux, forfaits ou conséquents découlant du produit 3M, quelle que soit la théorie juridique dont on se prévaut.

3M, 3M Science. Au service de la Vie. et Scotch sont des marques de commerce de 3M, utilisées sous licence au Canada. © 2017, 3M. Tous droits réservés. BA-17-24763 1709-09993 F